
 
 

Liepājas valstspilsētas pašvaldība 

Transporta infrastruktūras komisija 

Rožu iela 6, Liepāja, LV-3401, tālrunis: 63404750, e-pasts: pasts@liepaja.lv, www.liepaja.lv  

 

 
SĒDES PROTOKOLS 

LIEPĀJĀ 
  
2025. gada 8. janvārī                                Nr. 1 
 
       Liepājas valstspilsētas pašvaldības Transporta infrastruktūras komisijas sēde 
notiek, izmantojot tiešsaistes videokonferences komunikācijas platformu Zoom meeting.                
   
SĒDE SASAUKTA 2025. gada 8. janvārī, plkst. 9:00. 
 
SĒDE ATKLĀTA 2025. gada 8. janvārī, plkst. 9:00. 
 
SĒDI VADA Transporta infrastruktūras komisijas priekšsēdētājs Didzis JĒRIŅŠ. 
 
SĒDĒ PIEDALĀS 5 Transporta infrastruktūras komisijas locekļi:  
 
    Arvīds VITĀLS  

Mārtiņš KADIĶIS 
Arnis JEKSTE 
Ingus UKSTIŅŠ 
Egils SVEILIS  
 

SĒDĒ NEPIEDALĀS 1 Transporta infrastruktūras komisijas loceklis:  
Mārtiņš JĀKOBSONS  

 
SĒDI PROTOKOLĒ Santa RANCĀNE. 
 
 
DARBA KĀRTĪBĀ: 
 
1. Par piekļuvi dzīves vietai Zirņu ielā 104, Liepājā. 
2. Par izbūvēto pieslēgumu šosejai A11 pie Dienvidu kapiem. 
3. Par transportlīdzekļu novietošanas ierobežojumu ieviešanu Mežu ielā 55,  komunālo 

kravas transportu iekļūšanai mājas pagalmā. 
4. Par atļaujas izsniegšanu SIA “Latvijas loto”  nokļūšanai ar transportu līdz īpašumam 

Fr.Brīvzemnieka ielā 47, Liepāja, preču iekraušanai un izkraušanai. 
5. Par atļaujas izsniegšanu SIA “Upe AK” nokļūšanai ar transportu līdz kafejnīcas telpām 

Lielā ielā 13, Liepāja, preču iekraušanai un izkraušanai. 
6. Par bīstamu situāciju Brīvostas un O.Kalpaka ielu krustojumā. 
7. Par braukšanas ātruma pārsniegšanu Viršu ielā. 
8. Par braukšanas ātruma ierobežojuma nepieciešamību pie Karostas mūzikas skolas. 
9. Par bīstamu Brīvības ielas šķērsošanas vietu. 
10. Dažādi. 

 
 
 

http://www.liepaja.lv/
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1. 
Par piekļuvi dzīves vietai Zirņu ielā 104, Liepājā 

 
RUNĀ Didzis JĒRIŅŠ: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
RUNĀ Mārtiņš KADIĶIS: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
RUNĀ Ingus UKSTIŅŠ: 
 
RUNĀ Didzis JĒRIŅŠ: 
 
Komisija atklāti balsojot  
ar 6 balsīm - par, pret – nav, 
atturas – nav, NOLEMJ: 

Transporta infrastruktūras komisija (turpmāk – 
Komisija) ir saņēmusi izskatīšanai fiziskas personas 2024. 
gada 29. decembra iesniegumu ar lūgumu izskatīt iespējas 
satiksmes reorganizācijai un rast piemērotu risinājumu, lai 
pastāvošie ceļu satiksmes ierobežojumi (apstāšanās  
aizliegums), neradītu  šķēršļus brīvai piekļuvei dzīves vietai 
Zirņu ielā 104, Liepājā, un netraucētu saimnieciskās darbības 
veikšanai, pieļaujot iespēju īslaicīgi apstāties gājēju ietves 
zonā pie mājas vārtiem iebrauktuvē uz pagalmu. Lūdzu 
komisijas viedokli. 
- Daļēji iesniedzējam ir taisnība, bet minētā personai 
vairākas reizes Pašvaldības policija ir aizradījusi kā arī 
persona vienu reizi ir saukta pie administratīvās atbildības.  
Minētā persona īsti nesaprot piemērotā administratīvā soda 
būtību, jo izbraucot no mājas pagalma sētas un apstājoties uz 
gājēju ietves, uzgaidot kādu iznākam no mājas, tas ir 
administratīvs pārkāpums. Personai ir  iespēja apstāties un 
uzgaidīt mājas setā savus ģimenes locekļus iekāpšanai 
transportlīdzeklī. Persona nevienu reizi nav saukta pie 
atbildības, ja tiek veikta saimnieciska rakstura darbības, ir 
atvērti vārti un notiek darbība. Pēdējā pārbaudes reizē persona 
izbrauca no sētas, apstājas uz gājēju ietves un turpināja veikt 
darbības savā telefonā. Mājas iedzīvotājam iekāpšana un 
izkāpšana,  kā arī pasažieru uzgaidīšana ir jāveic savā mājas 
pagalmā,  nevis uz gājēju ietves. Ir  jābūt  saprotamai aktīvai 
darbībai,  pretējā gadījumā notiek  apstāšanās ar transportu uz 
gājēju ietves un stāvēšana. Nesaskatu problēmas, iebraukt 
īpašumā, lai veiktu saimnieciskas darbības. Par situācijas 
skaidrojumu personai ir sniegta rakstiska atbilde no Liepājas 
Pašvaldības policijas. 
- Ja notiek darbība, policija nevienu personu nesodīs un 
nepārmetīs par šādu rīcību. 
- Pamatojoties uz iepriekš minēto, informācija tiek 
pieņemta zināšanai. Lūdzu komisiju balsot. 
 
 
Informāciju pieņemt zināšanai.  

 
 
 

2. 
Par izbūvēto pieslēgumu šosejai A11 pie Dienvidu kapiem 

 
RUNĀ Didzis JĒRIŅŠ: 
 
 
 
 
 
 
 
 

- Transporta infrastruktūras komisija (turpmāk – 
Komisija) ir saņēmusi izskatīšanai fiziskas personas 2024. 
gada 23. decembra e-pasta vēstuli ar lūgumu izskaidrot ceļa 
zīmju izvietojuma pamatojumu, kas izvietotas pie Dienvidu 
kapiem uz auto stāvlaukumu, kas tika likvidēts sakarā ar 
ierīkoto veloceliņu uz Bernātiem ar asfaltētu pieslēgumu 
šosejai A11. Lūdzu komisijas viedokli. 
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RUNĀ Arvīds VITĀLS: 
 
 
RUNĀ Didzis JĒRIŅŠ: 
 
 
 
RUNĀ Arvīds VITĀLS: 
 
RUNĀ Didzis JĒRIŅŠ: 
 
 
 
Komisija atklāti balsojot  
ar 6 balsīm - par, pret – nav, 
atturas – nav, NOLEMJ: 

- Varu noinformēt, ka Kapsētu pārvaldes nākotnē 
plānoja izbūvēt šeit stāvlaukumu automašīnām. Izbūvējot 
veloceliņu, perspektīvā paredzēja pieslēgumu pie šosejas. 
- Būtībā, ceļa  zīme “Braukt  aizliegts” ir jānoņem. Jo pie 
esošās situācijas,  neviens šajā stāvlaukumā nevar iebraukt, 
un neviens ceļazīmes darbības zonā nedzīvo. Situācija 
izrunāta arī ar Kapsētu pārvaldi. 
- Bet cilvēki šo stāvlaukumu izmanto un iebrauc jebkurā 
gadījumā. 
- Jā tā tas arī ir un tam arī stāvlaukums domāts. Ceļa 
zīmes “Braukt aizliegts” ir demontējama. Uzdot Liepājas 
Komunālā pārvalde nodrošināt ceļa zīmes demontāžu. Ja 
komisijai nav iebildumu, lūdzu balsot. 
 
 
1. Atbalstīt ceļa zīmes “Braukt aizliegt” demontāžu, kas 

atrodas A11 šosejas ceļa pieslēgumā pie Dienvidu 
kapiem uz grants seguma auto stāvlaukumu. 

2. Uzdot  Liepājas komunālā pārvalde demontēt ceļa zīmi 
“Braukt aizliegts”. 

 
 
 

 3. 
Par transportlīdzekļu novietošanas ierobežojumu ieviešanu Mežu ielā 55,  komunālo 

kravas transportu iekļūšanai mājas pagalmā 
 

RUNĀ Didzis JĒRIŅŠ: 
 
 
 
 
 
 
 
RUNĀ Mārtiņš KADIĶIS: 
 
 
 
 
 
RUNĀ Arnis JEKSTE: 
 
 
 
 
 
RUNĀ Arvīds VITĀLS: 
 
 
RUNĀ Mārtiņš KADIĶIS: 
 
 
 
 

- Transporta infrastruktūras komisija (turpmāk – 
Komisija) ir saņēmusi SIA “Liepājas namu apsaimniekotājs" 
2024. gada 16. decembra vēstuli  Nr. 2024/2/1-19/0303 ar 
lūgumu izskatīt iespēju ierobežot transportlīdzekļu 
novietošanu stāvēšanai  brauktuvē gar dzīvojamo māju Meža 
ielā 53, laika periodā no plkst 6:00 līdz 12:00, lai nodrošinātu 
komunālo kravas transporta līdzekļu iespēju iekļūt Mežu  iela 
55 mājas pagalmā. Lūdzu komisijas viedokli. 
- Pašvaldības policijā nav saņemtas iedzīvotāju 
sūdzības par satiksmes traucējumiem šajā ielas posmā un 
grūtībām pārvietoties. Nesaskatu problēmas šajā situācijā. 
Novietojot automašīnu iepretim konteineru novietnei, tiek 
saglabāti 3 metri  līdz pretējai ielas malai,  ievērojot ceļu 
satiksmes prasības. 
- Mans viedoklis, vērtējot iespējamo manevru veikšanu 
no iebrauktuves uz pagalmu un izbraucot no pagalma kā arī 
iegriežoties no ielas, tomēr ir nepieciešams daudz brīvas 
vietas manevra rādiusā ne tikai kravas transportam, bet 
iespējams arī  vieglajam transportam. Iespējams tomēr  nav 
pietiekami vietas pagrieziena rādiusā manevra veikšanai. 
- Daļēji varu piekrist A.Jekstes kunga viedoklim, 
iespējams manevra veikšanai nepietiek vietas pagrieziena 
veikšanai. 
- Bet arī iesniegumā minētie laika ierobežojumi 
transporta novietošanai no pl. 6.00 līdz pl. 12.00 arī neko 
nelīdzēs, jo iedzīvotāji no rīta 6.00 vēl neatstāj mājas un 
vienalga soda piemērošana neko nelīdzēs,  jo automašīnas 
stāvēs šajā posmā. 
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RUNĀ Didzis JĒRIŅŠ: 
 
 
 
 
Komisija atklāti balsojot  
ar 6 balsīm - par, pret – nav, 
atturas – nav, NOLEMJ: 

- Manuprāt, jānoprecizē informācija. Īsti nav saprotams, 
kādam transportam un kādiem mērķim ir nepieciešami 
transporta novietošanas ierobežojumi. Vērsties pie SIA 
“Liepājas namu apsaimniekotājs" ar lūgumu precizēt 
informāciju. Lūdzu komisiju balsot.  
 
 
Vērsties pie SIA “Liepājas  namu apsaimniekotājs” ar 
lūgumu paskaidrot un noprecizēt informāciju par 
komunālo transporta kustības apgrūtinājumiem 
iebraukšanai pagalmā līdz dzīvojamai mājai Mežu ielā 55, 
Liepājā. 

 
 
 

4. 
Par atļaujas izsniegšanu SIA “Latvijas loto”  nokļūšanai ar transportu līdz īpašumam 

Fr.Brīvzemnieka ielā 47, Liepāja, preču iekraušanai un izkraušanai 
 

RUNĀ Didzis JĒRIŅŠ: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Komisija atklāti balsojot  
ar 6 balsīm - par, pret – nav, 
atturas – nav, NOLEMJ: 

- Transporta infrastruktūras komisija (turpmāk – 
Komisija) ir saņēmusi izskatīšanai SIA “Latvijas loto” 
iesniegumu ar lūgumu izsniegt atļauju bez laika ierobežojuma 
piebraukšanai pie VAS “Latvijas Loto” īpašumā esošā 
nekustamā īpašuma Fr.Brīvzemnieka ielā 47, Liepāja, 
automašīnām ar valsts reģistrācijas numura zīmēm OA-7432 
un NH-4496. SIA “Latvijas loto” ir izsniegta atļaujas periodam 
no 29.01.2024. – 28.01.2024. Aicinu komisiju atbalstīt 
pagarināt atļauju uz 1 gadu no 29.01.2025 – 28.01.2026. uz 
esošajiem noteikumiem. Ja komisijai nav iebildumu, aicinu 
atbalstīt atļaujas izsniegšanu SIA “Latvijas loto”. Lūdzu 
komisiju balsot. 
 
 
Atbalstīt atļaujas izsniegšanu SIA “Latvijas loto” 2 
transportlīdzekļiem nokļūšanai ar transportu (valsts 
reģistrācijas Nr. OA-7432 un NH-4496) līdz īpašumam 
Fr.Brīvzemnieka ielā 47, Liepāja, preču piegāžu veikšanai 
no plkst. 8.00 - 11.00 un plkst. 17.00 - 19.00. Atļaujas 
derīguma termiņš - 1 gads (29.01.2025. – 28.01.2026.). 

 

  
 
 

5. 
Par atļaujas izsniegšanu SIA “Upe AK” nokļūšanai ar transportu līdz kafejnīcas 

telpām Lielā ielā 13, Liepāja, preču iekraušanai un izkraušanai 
 
RUNĀ Didzis JĒRIŅŠ: 
 
 
 
 
 
 
 
 

- Transporta infrastruktūras komisija (turpmāk - Komisija) 
ir saņēmusi izskatīšanai SIA “Upe AK” 2025. gada 6.  janvāra 
iesniegumu ar lūgumu rast iespēju pagarināt esošo atļauju 
nokļūšanai ar transportu līdz SIA “Upe AK” kafejnīcas “Upe~le” 
struktūrvienībai Lielā ielā 13, Liepājā, izmantojot gājēju ceļu, 
lai nodrošinātu preču un izejvielu piegādi saimnieciskās 
pamatdarbības nodrošināšanai pie kafejnīcas sānu ieejas 
blakus TN “Kurzeme” galvenajai ieejai uz esošajiem 
noteikumiem. SIA “Upe AK” ir izsniegta viena atļauja no 
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Komisija atklāti balsojot ar    
6 balsīm - par, pret – nav, 
atturas – nav, NOLEMJ: 

01.03.2024. – 28.02.2025. Aicinu komisiju atbalstīt pagarināt 
atļauju uz 1 gadu no 01.03.2025 – 28.02.2026. uz esošajiem 
noteikumiem. Ja komisijai nav iebildumu aicinu atbalstīt 
atļaujas izsniegšanu SIA “Upe AK”. Lūdzu komisiju balsot. 
 
 
Atbalstīt vienas atļaujas izsniegšanu SIA “Upe AK” 
nokļūšanai ar transportu līdz SIA “Upe AK” kafejnīcas 
telpām “Upe~le” Lielā ielā 13, Liepājā, izmantojot gājēju 
ceļu, saimnieciskās pamatdarbības nodrošināšanai, no 
plkst. 8.00 - 11.00 un plkst. 17.00 - 19.00. Atļaujas derīguma 
termiņš – 1 gads (01.03.2025. – 28.02.2026.). 

 
 
 

6. 
Par bīstamu situāciju Brīvostas un O.Kalpaka ielu krustojumā 

 
RUNĀ Didzis JĒRIŅŠ: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Komisija atklāti balsojot ar    
6 balsīm - par, pret – nav, 
atturas – nav, NOLEMJ: 

- Transporta infrastruktūras komisija (turpmāk - Komisija) 
ir saņēmusi Liepājas pilsētas pašvaldības mobilajā aplikācijā 
“Liepājas pilsēta” anonīmas personas ziņojumu ar ziņojuma 
tekstu “Brīvostas un O.Kalpaka krustojums. Ja policijai gribas 
nopelnīt atri un bez problēmām - varat pastāvēt uz Betas 
stāvlaukuma (protams ar netrafareto auto), pretī tam 
krustojumam. Autovadītāji ignorē gan STOP zīmi, gan to, ka  
pirms pagrieziena jāpalaiž gājējus! Kas pa murgu. Pēc diviem 
gadījumiem, kuri beigušies traģiski (uzmanību!), pašvaldība 
uzstādīja stabiņus ar papildzīmem "Sargies auto". Ņemot vērā, 
ka mazie bērni, kuri šķērso augstminēto krustojumu, ejot no/uz 
skolu pārsvarā neskatās pat zem kājām. Lūgums uzstādīt 
luksoforu, tādu pašu, kas stāv pie 15.skolas.”  
Ņemot vērā, ka O.Kalpaka ielā 2025. gadā plānots uzsākt ielas 
rekonstrukciju, Brīvostas un O.Kalpaka ielas krustojumā 
plānots  izbūvēt regulējamu krustojumu ar luksofora objektiem. 
Informācija tiek pieņemta zināšanai. Lūdzu balsot. 
 
 
Informāciju pieņemt zināšanai.  
O.Kalpaka ielā 2025. gadā plānots uzsākt ielas 
rekonstrukcijas projektu, Brīvostas un O.Kalpaka ielas 
krustojumā plānots izbūvēt regulējamu krustojumu ar 
luksofora objektiem. 

 
 
 

7. 
Par braukšanas ātruma pārsniegšanu Viršu ielā 

 
RUNĀ Didzis JĒRIŅŠ: 
 
 
 
 
 
 

- Transporta infrastruktūras komisija (turpmāk - Komisija) 
ir saņēmusi Liepājas pilsētas pašvaldības mobilajā aplikācijā 
“Liepājas pilsēta” anonīmas personas ziņojumu ar ziņojuma 
tekstu “Neievēro apdzīvotas zonas ātrumu (Viršu iela 3). Rupji 
pārkāpj apdzīvotas vietas (20 km) zonas ātrumu, blakus blīvi 
ikdiena apmeklētam bērnu laukumam. Kuru apmeklē ļoti 
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RUNĀ Arvīds VITĀLS: 
 
 
RUNĀ Ingus UKSTIŅŠ: 
 
RUNĀ Didzis JĒRIŅŠ: 
 
 
 
 
 
Komisija atklāti balsojot ar    
6 balsīm - par, pret – nav, 
atturas – nav, NOLEMJ: 

daudz bērnu. Būtu vēlams uzstādīt ātrumu barjeru, laicīgi 
pirms notiek nelaime”. Lūdzu komisijas viedokli. 
- Visticamāk, ka iet runa par ceļa ātrumvaļņa izvietošanu 
pie bērnu rotaļu laukuma, iepretim  Viršu ielas 3 dzīvojamai 
mājai. Tur šobrīd arī izbūvēts jauns futbola laukums. 
- Piekrītu minētajam priekšlikumam par ceļa ātrumvaļņa 
izbūvi bērnu rotaļu laukuma tuvumā.  
- Paldies par komisijas atbalstu. Pamatojoties uz iepriekš 
minēto, ierosinājums par ceļa ātrumvaļņa izbūvi Viršu ielā ir  
atbalstāms. Uzdot Liepājas Komunālā pārvalde izstrādāt 
projekta dokumentāciju un nodrošināt ceļa ātrumvaļņa izbūvi 
Viršu ielā 3 bērnu rotaļu laukuma tuvumā. Lūdzu komisiju 
balsot. 
 
 
1. Atbalstīt ceļa ātrumvaļņa izbūvi Viršu ielā 3 bērnu rotaļu 

laukuma tuvumā. 
2. Uzdot Liepājas Komunālā izstrādāt projekta 

dokumentāciju un nodrošināt ceļa ātrumvaļņa izbūvi. 
 
 
 

8. 
Par braukšanas ātruma ierobežojuma nepieciešamību 

pie Karostas mūzikas skolas 
 
RUNĀ Didzis JĒRIŅŠ: 
 
 
 
 
 
 
 
RUNĀ Ingus UKSTIŅŠ: 
 
 
RUNĀ Arvīds VITĀLS: 
 
 
RUNĀ Didzis JĒRIŅŠ: 
 
 
 
 
 
Komisija atklāti balsojot ar    
6 balsīm - par, pret – nav, 
atturas – nav, NOLEMJ: 

- Transporta infrastruktūras komisija (turpmāk - Komisija) 
ir saņēmusi Liepājas pilsētas pašvaldības mobilajā aplikācijā 
“Liepājas pilsēta” anonīmas personas ziņojumu ar ziņojuma 
tekstu “Ierosinājums. Satiksme. Labdien, man ir jautājums un 
ierosinājums. Vai pie mācību iestādes Karostas mūzikas skola 
nevajadzētu būt ātrumu ierobežojumam 30km/h?”. Būtībā 
mācību iestāde tā  ir un pēc būtības būtu jābūt braukšanas 
ātruma ierobežojumam. Lūdzu komisijas viedokli. 
- Pēc  prakses pie visām mācību iestādēm ir noteikti 
braukšanas ātruma  ierobežojums  un papildus vēl ceļa zīmes 
“Bērni”. 
- Arī citos gadījumos komisija pie mācību iestādēm ir 
praksē ieviesusi braukšanas ātruma ierobežojumus un ceļa 
zīmju “Bērni” izvietošanu. 
- Paldies par komisijas atbalstu. Pamatojoties uz iepriekš 
minēto, ierosinājums par braukšanas ātruma ierobežojumiem 
līdz 30 km/h un ceļazīmes “Bērni” izvietošanu tiek atbalstīts. 
Uzdot Liepājas Komunālā pārvalde uzstādīt nepieciešamās 
ceļa zīmes Liepājas Karostas mūzikas skolas tuvumā, Imantas 
ielā 8,  Liepājā. Lūdzu komisiju balsot. 
 
 
1. Atbalstīt braukšanas ātruma ierobežojumus līdz 30 km/h 

un ceļa zīmes “Bērni” izvietošanu Liepājas Karostas 
mūzikas skolas tuvumā, Imantas ielā 8,  Liepājā. 

2. Uzdot Liepājas Komunālā nodrošināt nepieciešamo 
ceļa zīmju izvietošanu. 
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9. 
Par bīstamu Brīvības ielas šķērsošanas vietu 

 
RUNĀ Didzis JĒRIŅŠ: 
 
 
 
 
 
RUNĀ Egils SVEILIS: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
RUNĀ Didzis JĒRIŅŠ: 
 
 
 
 
Komisija atklāti balsojot ar    
6 balsīm - par, pret – nav, 
atturas – nav, NOLEMJ: 

- Transporta infrastruktūras komisija (turpmāk - Komisija) 
ir saņēmusi fiziskas personas […] ar  lūgumu izvērtēt iespēju 
Brīvības ielā 98, kur notiek būvdarbi, atjaunot luksofora 
darbību,  lai nodrošinātu gājēju drošību vietā,  kur uz ceļa ir 
saglabāts gājēju pārejas apzīmējums. Lūdzu komisijas 
viedokli. 
- Situācija izrunāta ar  būvnieku. Tiks izvietotas sarkanas 
barjeras abās brauktuves pusēs, lai norobežotu esošo ielas 
šķērsošanas vietu, kas apzīmēta ar gājēju pāreju,  drošības 
nolūkos. Šobrīd ir uzsāktas sarunas ar projektētājiem par 
iespējamām izbūvēt regulējamu krustojumu 100 metrus tālāk 
Meldru ielas virzienā, paredzot arī  autobusa pieturas 
pārcelšanu. Plānots jaunu regulējamu krustojumu ar 
luksoforiem un gājēju pāreju izbūvēt  2025. gada pirmā 
pusgada laikā. Šobrīd būvniecības laikā esošās neērtības 
gājējiem saglabāsies. Citi risinājumi drošai ielas šķērsošanai 
gājējiem, minētajā vietā  nav rasti. Gājējiem jāizmanto esošās 
gājēju pārejas pie tramvaja galapunkta Brīvības ielā vai gājēju 
pāreja Brīvības-Meldru ielas krustojumā. 
- Paldies par informāciju. Pamatojoties uz iepriekš 
minēto, informācija tiek pieņemta zināšanai. Informēt 
iesniedzēju par plānoto regulējama krustojuma un jaunas 
gājēju pārejas izbūvi citā vietā un projekta realizāciju 2025. 
gada pirmajā  pusgadā.  Lūdzu komisiju balsot. 
 
 
Informāciju pieņemt zināšanai. Informēt iesniedzēju par 
plānoto regulējama krustojuma un jaunas gājēju pārejas 
izbūvi Brīvības ielā (100-150 m Meldru ielas virzienā) un 
plānoto projekta realizāciju 2025. gada pirmajā  pusgadā. 

 
 
 

10. 
Dažādi 

 
RUNĀ Didzis JĒRIŅŠ: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
RUNĀ Arvīds VITĀLS: 
 
RUNĀ Mārtiņš KADIĶIS: 
 
 
 

- Transporta infrastruktūras komisija (turpmāk - Komisija) 
ir saņēmusi Liepājas pilsētas pašvaldības mobilajā aplikācijā 
“Liepājas pilsēta” anonīmas personas ziņojumu ar ziņojuma 
tekstu “Neievēro ātrumu ierobežojumus. Labdien, Adresē - 
ielas pusē no Pāvilostas iela 7, Pāvilostas iela 8 līdz Virsu ielai 
7. Patstāvīgi automašīnas brauc ļoti ātri, gan iekšpagalmā no 
Pāvilostas ielas 8 līdz Virsu ielas 7 galam. Paldies par 
salaboto ceļu, tikai būtu vēlams uzstādīt ātrumu 
ierobežojumam ātrumvaļņus gan sētas pusē gan ielas pusē.” 
Lūdzu komisijas viedokli. 

- Pāvilostas ielas posms ir ļoti garš un taisns ielas posms,  
lielu braukšanas ātrumu var ātri uzņemt pēc būtības. 
- Ielas posms gar daudzdzīvokļu  mājām ir ļoti garš, 
būtībā šeit vajadzētu vairākus ātrumvaļņus, dzīvojamās mājas 
ir visā ielas garumā. 
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RUNĀ Didzis JĒRIŅŠ: 
 
 
 
 
 
 
Komisija atklāti balsojot ar    
6 balsīm - par, pret – nav, 
atturas – nav, NOLEMJ: 

- Manuprāt, ierosinājums par ceļa ātrumvaļņu 
izvietošanu Pāvilostas  ielas 7,8 ceļa posmos ir atbalstāms. 
Būtu nepieciešams precizēt, cik ceļa ātrumvaļņu būtu 
nepieciešams un izvietojumu vietas. Uzdot Liepājas Komunālā 
izstrādāt projekta dokumentāciju ceļa ātrumvaļņu 
izvietojumam un nodrošināt ceļa ātrumvaļņu izbūvi Pāvilostas 
ielas posmā. Lūdzu komisiju balsot. 
 
 
1. Atbalstīt ceļa ātrumvaļņu (viena vai vairāk) izbūvi 

Pāvilostas ielas posmā. 
2. Uzdot Liepājas Komunālā precizēt skaitu nepieciešamo 

ceļa ātrumvaļņu izbūvei, izstrādāt projekta 
dokumentāciju un nodrošināt ceļa ātrumvaļņu izbūvi. 

 
 
 
RUNĀ Didzis JĒRIŅŠ: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Komisija atklāti balsojot ar    
6 balsīm - par, pret – nav, 
atturas – nav, NOLEMJ: 

- Transporta infrastruktūras komisija (turpmāk - Komisija) 
ir saņēmusi Liepājas Komunālā pārvalde 2024.gada 
16.decembra vēstuli Nr. 999/1.3. par paveiktajiem darbiem, 
informējot, ka: 

1) jautājumā par papildus informācijas nomaiņu stāvvietas 
ceļa zīmēs pie PII “Brīnumzeme” Evalda Rimbenieka ielā 1, 
Liepājā, ceļa zīmes ir uzstādītas. 
2) jautājumā par ceļa zīmju izvietošanu Rīgas ielā 10, 
Liepājā, ceļa zīmes ir uzstādītas 
3) jautājumā par ceļa apzīmējuma “Dzeltena līnija” 
ierīkošanu Avotu ielā 4 iepretim izbrauktuvei no pagalma, ceļa 
zīmes ir uzstādītas. 
4) jautājumā par automašīnu novietošanas ierobežojumu 
ieviešanu Dunikas ielā krustojumā ar Rojas ielu, satiksmes 
spoguļus ir plānots uzstādīt līdz 01.03.2025. 
5) jautājumā par automašīnu novietošanas 
ierobežojumiem un ceļa zīmju “Apstāties aizliegts” izvietošanu 
Jāņa ielā starp iebrauktuvi uz mājas pagalmu un Rimi veikala 
piegādes transporta iebrauktuvi, ceļa zīmes ir uzstādītas. 
 

Aicinu komisiju informāciju pieņemt zināšanai, lūdzu balsot. 
 
 
Informāciju pieņemt zināšanai. 

 
 
 
 
RUNĀ Didzis JĒRIŅŠ: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

- Transporta infrastruktūras komisija (turpmāk - Komisija) 
ir saņēmusi Liepājas Komunālā pārvalde 2024.gada 
20.decembra vēstuli Nr. 1013/1.3. par paveiktajiem darbiem, 
informējot, ka: 

1) jautājumā par vieglo taksometru stāvvietu 
apstiprināšanu,  taksometru stāvvietu skaits, izvietojums, 
taksometru stāvvietu ceļa zīmju atbilstība ir izvērtēts. 
2) jautājumā par ceļa ātrumvaļņa ierīkošanu Piltenes ielā, 
ceļa ātrumvalnis Piltenes ielā 2, Liepājā, ir ierīkots. 
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Komisija atklāti balsojot ar    
6 balsīm - par, pret – nav, 
atturas – nav, NOLEMJ: 

3) jautājumā par risinājumu, lai veiktu apstāšanos ar 
automašīnu un izlaistu bērnus pie Liepājas 10. vidusskolas 
Kr.Valdemāra ielā, ceļa zīmes ir uzstādītas. 
 

Aicinu komisiju informāciju pieņemt zināšanai, lūdzu balsot. 
 
 
Informāciju pieņemt zināšanai. 

 
 
SĒDE SLĒGTA 2025. gada 8. janvārī, plkst.11.00. 
 
 
KOMISIJAS PRIEKŠSĒDĒTĀJS D.JĒRIŅŠ 

KOMISIJAS LOCEKLIS A.VITĀLS 

KOMISIJAS LOCEKLIS M.KADIĶIS 

KOMISIJAS LOCEKLIS A.JEKSTE 

KOMISIJAS LOCEKLIS I.UKSTIŅŠ 

KOMISIJAS LOCEKLIS E.SVEILIS 

SEKRETĀRE S.RANCĀNE 

 


